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TECHNISCHE VRAGEN v.d. fractie OP 

(ENECO verantwoording in de jaarstukken, waar is wat te lezen….) 

Blz. 30 mutaties reserves 

 

We lezen dat de reserve per saldo met € 22,1 mln. is toegenomen. Aan enecogelden hebben we € 

27,6 mln. ontvangen.  

Onze vraag is: Klopt het dat we dan per saldo € 5,5 mln. aan enecogelden uitgegeven EN waar is dit 

aan uitgegeven? 

Verder lezen we dat voor een ander toelichting wordt verwezen naar de balans, waar kunnen we wat 

teruglezen? (blz. 179 toelichting reserve) 

 

We zien de storing van de enecogelden van 27,6 mln. en we zien een ontrekking van ruim 7 mln.  

Onze vraag is: Kunnen wij een specificatie, dus de mutaties die optellen tot de ruim 7 mln. 

onttrekkingen ontvangen? 

Blz. 103 

 

We lezen dat het % overhead v.d. totale lasten van de begroting significant afwijkt a.g.v. de storting 

in de reserve. 

Onze vraag is: met hoeveel wijkt het percentage dan t.o.v. de begroting af? Ik lees als indicator 

7,77%, maar zie nergens het gerealiseerde %. 

Blz. 125 

Op blz. 125 lezen we een wat moeilijk begrijpelijke toelichting m.b.t. de financiering. We lezen o.a.: 
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Wij willen graag het volgende weten: 

vraag: Wat is het bedrag dat de gemeente gebruikt heeft uit de enecogelden voor de 

herfinanciering? En waar kunnen we dit bedrag als onttrekking aan de algemene reserve 

terugvinden. 

(CORONA kosten verantwoording in de jaarstukken, waar is wat te lezen….) 

Op blz. 27 en op blz. 30 lezen we dat we een bestemmingsreserve coronacrisis hebben ingesteld.  

 

Ook lezen we dat coronakosten uit reguliere exploitatiebudgetten wordt gedekt tenzij…. 

Op blz. 164 lezen we in totaal ca. 2,0 mln. ontvangen als compensatie over 2020 en 2021. 

 

Vraag:  

- hoeveel van deze 2,0 mln. betreft 2020 en waar kunnen we dit bedrag vinden? 

- Hoeveel corona gerelateerde kosten heeft de gemeente in 2020 gemaakt en hoe is de 

onderverdeling per taakveld? 

- Kunt u een toelichting geven op de grootste coronakostenposten per taakveld? 

Op Blz. 179 en blz. 201 zien we de storting van 810.000 euro aan corona compensatie, maar we zien 

geen onttrekking.

 

Onze vraag: klopt het dat alle gemaakte coronakosten binnen reguliere exploitatiekosten konden 

worden opgevangen? 


